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XIII. 

 

JEGYZŐKÖNYV 
Készült: Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. június 30-án 

(csütörtökön) 15.00-kor megtartott soros NYILT Képviselő-testületi ülésén. 

 

Testületi ülés helye: Szihalmi Közös Önkormányzati Hivatal hivatali helysége 

 

Jelen vannak: 

 Bóta József Sándor polgármester  

 Barnáné Úri Katalin képviselő  

 Boda Sándor képviselő 

 Márkus János András képviselő 

 Vincze László képviselő  

 Zelei Rajmund József képviselő 

 

 

Jegyzőkönyvet vezeti: Tóth-Bencsik Renáta, igazgatási előadó 

 

Napirend: 

1) Tájékoztató Szihalom Község közrendjének, közbiztonságának helyzetéről 

Ea.: Suszter Zsolt r.alezredes, Füzesabony Városi Rendőrkapitányság Vezetője 

 

2) Önkormányzati költségvetési támogatásban részesülő civil szervezetek beszámolója 

Ea: Tari László, Szihalom Polgárőr Szervezet Elnöke,  

Besenyei Balázs, Szihalom Községi Önkéntes Tűzoltó Egyesület Parancsnoka 

 

3) Szihalmi Óvoda, Családi Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása, illetve Bölcsőde szakmai programjának elfogadása 

Ea: Menyhárt Károlyné, intézmény vezető 

Albertné Turbucz Adrienn, szakmai vezető 

 

4) Javaslatok az Augusztus 20.-ai önkormányzati rendezvényen átadásra kerülő 

kitüntetésekre  

Ea: Bóta József Sándor, polgármester 

 

5) Bejelentések, indítványok, javaslatok, egyebek 

 

Bóta József Sándor polgármester: 15.00-kor az ülést megnyitja, köszönti a megjelenteket, 

megállapítja a határozatképességet. Ismerteti a napirendet, kéri a képviselőket, hogy 

szavazzanak a napi rendi pontok elfogadásáról. A Képviselő-testület elfogadja a napirendi 

pontokat. 

 

1) Tájékoztató Szihalom Község közrendjének, közbiztonságának helyzetéről 

Ea.: Suszter Zsolt r.alezredes, Füzesabony Városi Rendőrkapitányság Vezetője 
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Bóta József Sándor polgármester tájékoztatja a Képviselőket, hogy Suszter Zsolt r.alezredes 

helyett Soltész Csaba r.alezredes képviseli A Füzesabony Városi Rendőrkapitányságot és 

felkéri a beszámoló ismertetésére. 

 

Soltész Csaba r. alezredes köszönti a Képviselő-testületi tagokat és tájékoztatja a Képviselőket, 

hogy Czinege László rendőr főkapitány utolsó napját tölti a Füzesabony Városi 

Rendőrkapitányságon, mert áthelyezik Borsod megyébe, és a kinevezésig Nagy László r. 

főkapitány helyettes a vezető. Elmondja, hogy 2020/2021 évben nőtt a bűncselekmények 

felderítésének a száma. Sikeresen működik a KMB csoportok létrehozása. Felhívja a figyelmet 

az On-line csalásokra és a telefonos csalásokra.  

 

Márkus János András megköszöni a Szihalmon végzett rendőrségi munkát, mint a Képviselő-

testület tagjaként, mint a Tárház vezetőjeként. Elmondja, hogy tisztában vagyunk azzal, hogy 

sok rendőrt a hátárvédelem miatt a határhoz irányítanak, de a mi aspektusunkból nézve, mindig 

kaptunk segítséget a rendőrség részéről. Kérjük, hogy a jövőben is legyen több traffipax, és a 

Szihalmon átmenő autósok igazoltatása is fontos lenne. 

 

Barnáné Úri Katalin is megköszöni a sok segítséget, gyors reagálásokat a rendőrség részéről. 

Elmondja, hogy ő heti szinten tartja a kapcsolatot a rendőrséggel. Összehasonlítás képpen a 

rendőri intézkedések száma Mezőszemerén sokkal több, mint Szihalmon, nagy a szakadék a 

két település között. 

 

Soltész Csaba r.alezredes tájékoztatja a Képviselőket, hogy ha a készenléti rendőrök vissza 

térnek a határról, sokkal több piros sapkást tudnak újra szolgálatba küldeni a településeken. 

 

Koós Jánosné szeretné megragadni az alkalmat és bejelenteni a II. Fúvós fesztivál és 25. 

születésnapi koncert fesztivált, melyet július 23.-án tartanak. 

 

Soltész Csaba érdeklődik, hogy kérnek –e felvezetést a rendőrség részéről. 

 

Koós Jánosné elmondja, hogy nem kérnek, mert a polgárőrök és tűzoltók felajánlották a 

segítségüket a rendezvény teljes napjára. 

 

Bóta József Sándor polgármester érdeklődik, hogy van-e még kérdés, egyéb hozzászólás. Ha 

nincs akkor szavazzunk a beszámoló elfogadásáról. 

 

Nem érkezett több kérdés, hozzászólás, így Bóta József Sándor polgármester felkéri a 

Képviselő-testület, hogy szavazzon a Füzesabony Városi Rendőrkapitányság 2021. évi 

beszámoló elfogadásáról. 

A Képviselő-testület egyhangúlag megszavazta és az alábbi határozatokat hozta. 

 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

54/2022. (VI.30.) határozata 

 

Tárgy: Füzesabony Városi Rendőrkapitányság 2021. évi beszámoló elfogadása 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy elfogadja a 2021. 

évről szóló Füzesabony Városi Rendőrkapitányság beszámolóját. 
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Határidő: értelem szerint 

Felelős: Bóta József Sándor polgármester, Széll Gáborné Blaskó Erzsébet jegyző 

 

2) Önkormányzati költségvetési támogatásban részesülő civil szervezetek beszámolója 

Ea: Tari László, Szihalom Polgárőr Szervezet Elnöke,  

Besenyei Balázs, Szihalom Községi Önkéntes Tűzoltó Egyesület Parancsnoka 

 

Bóta József Sándor polgármester felkéri a Szihalom Polgárőr Szervezet Képviselőjét, Kulcsár 

Pétert, hogy ha van hozzá fűzni valója a beszámolóhoz tegye meg. 

 

Kulcsár Péter elmondja, hogy sok probléma adódik lomtalanítás során azokkal, akik a kirakott 

hulladékot szétválogatják, szét húzzák az utcán. Ha megoldható két ütemben kellene a 

lomtalanítást végezni. 

 

Boda Sándor László érdeklődik, hogy hányan vannak most az Szervezetben, milyen a 

felszereltségük? 

 

Kulcsár Péter elmondja, hogy jelenleg 6-7 fiatal van a Szervezetben, 1 új taggal bővült a csapat. 

Minden hétvégre 2 ember el tud menni szolgálatba, így1 szolgálat jut 1 hónapban egy 

embernek. Minden hétvégét sikerül lefedni szolgálattal.  

 

Barnáné Úri Katalin szeretné tudni, hogy éjszaka a fiatalok csellengenek-e az utcán van-e 

randalírozás?  

 

Kulcsár Péter elmondja, hogy mivel 9 órakor minden kocsma bezár a faluban, így csendes a 

falu este, nem járkálnak a fiatalok, nem hangoskodnak. 

 

Boda Sándor László érdeklődik, hogy a plasztik kártyák elkészültek-e? 

 

Kulcsár Péter elmondja, hogy folyamatban van.  

 

Bóta József Sándor elmondja, hogy a játszótereken is esténként italozás, dohányzás folyik, erre 

jó lenne odafigyelni.  

 

További kérdés, kérés ezzel kapocslatban nem érkezett Bóta József Sándor polgármester 

szavazásra bocsátotta a Szihalom Polgárőr Szervezet 2021. évi beszámoló elfogadását. 

A Képviselő-testület egyhangúlag megszavazta és az alábbi határozatokat hozta. 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

55/2022. (VI.30.) határozata 

 

Tárgy: Szihalom Polgárőr Szervezet 2021. évi beszámoló elfogadása 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy elfogadja a 2021. 

évről szóló Szihalom Polgárőr Szervezet beszámolóját. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Bóta József Sándor polgármester, Széll Gáborné Blaskó Erzsébet jegyző 
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Bóta József Sándor polgármester felkéri a Szihalom Községi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

elnökét, Besenyei Balázst, hogy szakmai és pénzügyi beszámolóját ismertesse. 

 

Besenyei Balázs először is szeretné megköszönni a támogatást, amit eddig is a tűzoltók kaptak 

Szihalmon. Elmondja, hogy szeretnék megtartani a tűzoltó autót, ehhez minden intézkedést 

megtesznek. 12 riasztásból 8 helyen tudtak hamarabb a helyszínre jutni, mint a Mezőkövesdi 

Tűzoltók. A vihar károk helyreállításában sok helyen tudtak segíteni (Szihalom-Zsóry részen 

is). 4 új taggal bővült a csapatuk. Felhívja a Képviselők figyelmét, hogy ha tűzesetet látnak 

akkor mindenképpen jelentsék, mert őket akkor értesítik sms-ben vagy akár telefonon és utána 

tudnak kimenni a helyszínre.  

 

További kérdés, kérés ezzel kapocslatban nem érkezett Bóta József Sándor polgármester 

szavazásra bocsátotta a Szihalom Községi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2021. évi beszámoló 

elfogadását. 

A Képviselő-testület egyhangúlag megszavazta és az alábbi határozatokat hozta. 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

56/2022. (VI.30.) határozata 

 

Tárgy: Szihalom Községi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2021. évi beszámoló elfogadása 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy elfogadja a 2021. 

évről szóló Szihalom Községi Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolóját. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Bóta József Sándor polgármester, Széll Gáborné Blaskó Erzsébet jegyző 

 

3) Szihalmi Óvoda, Családi Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása, illetve Bölcsőde szakmai programjának elfogadása 

Ea:Albertné Turbucz Adrienn, szakmai vezető 

 

Bóta József Sándor elmondja, hogy a mai napon voltak kint a Népegészségügytől ellenőrizni a 

Bölcsödét és nem találtok hiányosságokat, pár dokumentumot kell még előkészíteni az 

engedély miatt. Tűzvédelmi és Baleset védelemmel kapcsolatban Csillik Györggyel kellene 

felvenni a kapcsolatot, hogy készítse el ezeket. 

 

Majoros Viktória elmondja, hogy a működési engedély folyamatban van. Ha a 4. óvodai 

csoportot létrehozzuk, akkor a családi bölcsödét meg kellene szüntetni. Elkészítették az új 2022. 

évi Szakmai Programot és Szihalmi Óvoda, Családi Bölcsőde Szervezeti és Működési 

Szabályzatot.  

 

További kérdés, kérés ezzel kapocslatban nem érkezett Bóta József Sándor polgármester 

szavazásra bocsátotta Szihalmi Óvoda, Családi Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzat 

elfogadását. A Képviselő-testület egyhangúlag megszavazta és az alábbi határozatokat hozta. 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

57/2022. (VI. 30.) Határozata 

 

Tárgy: Szihalmi Óvoda, Családi Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzata 
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Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag úgy határozott, hogy a 

Szihalmi Óvoda, Családi Bölcsőde, Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását 

elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős.:Bóta József Sándor polgármester, Széll Gáborné Blaskó Erzsébet jegyző 

 

Bóta József Sándor polgármester szavazásra bocsátotta Szihalmi Óvoda, Családi Bölcsőde, 

Bölcsőde 2022. évi Szakmai Programja elfogadását. A Képviselő-testület egyhangúlag 

megszavazta és az alábbi határozatokat hozta. 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

58/2022. (VI. 30.) Határozata 

 

Tárgy: Szihalmi Óvoda, Családi Bölcsőde, Bölcsőde 2022. évi Szakmai Programja 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag úgy határozott, hogy a 

Szihalmi Óvoda, Családi Bölcsőde, Bölcsőde 2022. évi Szakmai Programját elfogadta. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős.: Bóta József Sándor polgármester, Széll Gáborné Blaskó Erzsébet jegyző 

 

4) Javaslatok az Augusztus 20.-ai önkormányzati rendezvényen átadásra kerülő 

kitüntetésekre  

Ea: Bóta József Sándor, polgármester 

 

Bóta József Sándor polgármester kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy legkésőbb július10-ig 

küldjék el javaslataikat a Szihalom Kultúra díjra és Polgármesteri dicséret emlékéremre. 

 

5) Bejelentések, indítványok, javaslatok, egyebek 

 

Bóta József Sándor előterjeszti, hogy célszerű lenne szerződést kötni egy ebrendésszel, mert 

egyre több a kóbor eb az utcákon és a lakosság fél tőlük. Önkormányzatunk ezen feladat 

ellátását külső szolgáltatóval tudja megoldani, ezért szerződést kell, hogy kössön ilyen 

tevékenységet ellátó szervezettel. Mint az a Képviselő-testület előtt is ismert a környéken nincs 

ebrendészeti tevékenységet ellátó olyan szolgáltató, akinek szabad kapacitása lenne, így a 

salgótarjáni VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

került megkeresésre. A megküldött árajánlatból megállapítható, hogy szerződéskötés esetén 

havonta rendelkezésre állási díjat kell fizetni, ami lakosságszámtól függően változik. Szihalom 

tekintetében 80 e/Ft/hó lenne, viszont ha a közös hivatalba tartozó három település közösen 

szerződne, akkor a 3000 fő felettinek minősülne, így a három településre összesen 120 e/Ft/hó 

lehetne ez a díj, amit lakosságszám arányosan kellene szétosztani a települések között. 

 

A havi rendszeres díj mellett tényleges igénybevétel esetén alkalmanként szolgáltatási díjat kell 

fizetni az 1. sz. melléklet szerinti díjszabás alapján, amelyet a Karancs Mentőkutyás Alapítvány 

lát el. Azt javaslom, hogy a három település közösen szerződjön ezen feladat ellátására. 

 

Közösen csak a Szihalmi Közös Önkormányzati Hivatal tudna szerződni, így elsődlegesen 

megállapodást kellene kötni a három önkormányzatnak a közös hivatallal ezen feladat 

ellátására. Erről kérném a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk. 
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Bóta József Sándor polgármester szavazásra bocsátotta a salgótarjáni VGÜ Salgótarjáni 

Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit Kft. szerződésében leírt díjak 

elfogadásáról és szerződés megkötéséről. A Képviselő-testület egyhangúlag megszavazta és az 

alábbi határozatokat hozta. 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

59/2022. (VI. 30.) Határozata 

 

Tárgy: Ebrendészeti feladatokat ellátó szerv szerződéskötése a Szihalmi Közös Önkormányzati 

Hivatallal 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag úgy határozott, hogy 

elfogadja a salgótarjáni VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési 

Nonprofit Kft. szerződését és az  ebrendészeti  tevékenységgel kapcsolatos költségeket viseli, 

azt támogatás formájában a Közös Hivatal részére átutalja. Havonta rendelkezésre állási díjat 

kell fizetni, ami lakosságszámtól függően változik, amely Szihalom tekintetében 80 e/Ft/hó. 

Mivel a közös hivatalba tartozó három település közösen szerződik, így 3000 fő felettinek 

minősül, és a három településre összesen 120 e/Ft/hó a díj,   

 

202201.01 -i lakoslétszám: 

Egerfarmos: 684 fó 

Mezőszemere: 1135$ 

Szihalom: 2053 fó 

Összesen: 3872 fó 

 

A rendelkezésre állási díj ebben az esetben az alábbi összegben terhelné a településeket: 

Egerfarmos: áfásan: 26.922 Ft/hó 

Mezőszemere: áfásan: 44.673 Ft/hó 

Szihalom: áfásan: 80.805 Ft/hó 

 

Az ezen felüli szolgáltatási díjak pedig azon települést terhelnék teljes egészében ahol 

igénybe vették a szolgáltatást. 

A három település elfogadó határozata után a Szihalmi Közös Önkormányzati Hivatal 

nevében felhatalmazást kap a jegyző a szerződés aláírására. 

Határidő: azonnal 

Felelős.:  Széll Gáborné Blaskó Erzsébet jegyző 

 

Boda Sándor érdeklődik, hogy mikor tudnak kamerákat telepíteni az új játszótérre, sürgős 

lenne ezek felszerelése a közbiztonság érdekében. 

Bóta József Sándor felhívja a figyelmet, hogy a Képviselő-testület tagjai ha értesülnek ehhez 

kapcsolódó pályázatról szóljanak erről. 

Boda Sándor elmondja, hogy Szihalom településen sok utcában lévő fekvő rendőrt időszerű 

lenne már újra festeni, mivel lekopott róluk a festék és sokan zúgolódnak emiatt. 

Bóta József Sándor polgármester szavazásra bocsátotta a fekvőrendőrok lefestéséről szóló 

kérdést és a Képviselő-testület egyhangúlag megszavazta és az alábbi határozatokat hozta. 
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Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

60/2022. (VI. 30.) Határozata 

 

Tárgy: Szihalom utcákon lévő fekvőrendőrök újra festése 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag úgy határozott, hogy felkér 

egy külsős céget a Szihalmi utcákon lévő fekvőrendőrök lefestésére. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős.: Bóta József Sándor polgármester, Széll Gáborné Blaskó Erzsébet jegyző 

 

Bóta József Sándor elmondja, hogy a Zsóry üdülő területen a lakók kifogásolják a „Zsóry-

üdülőterület” jelző táblát, arra kérik a Hivatalt, hogy cseréljk ki.  

 

Bóta József Sándor polgármester szavazásra bocsátotta a „Zsóry-üdülőterület” jelző tábla 

cseréjével kapcsolatos kérdést és a Képviselő-testület egyhangúlag megszavazta és az alábbi 

határozatokat hozta. 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

61/2022. (VI. 30.) Határozata 

 

Tárgy: Szihalom-Zsóry üdülőterületet jelző tábla cseréje 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag úgy határozott, hogy a 

lakosság kérésére a Szihalom-Zsóry üdülőterületet jelző táblát kicserélik. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős.: Bóta József Sándor polgármester, Széll Gáborné Blaskó Erzsébet jegyző 

 

Bóta József Sándor tájékoztatja a Képviselő-testületi tagokat, hogy Kálmán József  egyén 

vállakozó céget alapított és megváltozott a neve MIHU MACSAVV Kft.-re, így arra kéri a 

Képviselő-testületet, hogy egy új határozatban fogadjuk el a pályázathoz. 

 

 Bóta József Sándor polgármester szavazásra bocsátotta a korábban elfogadott MFP-

ÖTIF/2021 számú „Önkormányzati temetők infrastrukturális fejlesztése” című pályázatban 

lévő nyertes pályázó név változtatását és a Képviselő-testület egyhangúlag megszavazta és az 

alábbi határozatokat hozta. 

 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

62/2022. (VI. 30.) Határozata 

 

Tárgy: Korábban elfogadásra került MFP-ÖTIF/2021 számú „Önkormányzati temetők 

infrastrukturális fejlesztése” című pályázatban lévő nyertes pályázó nevében történő változás 

miatt az új Kft. elfogadása 

 

Szihalom Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag úgy határozott, hogy a 

korábban már elfogadásra került MFP-ÖTIF/2021 számú „Önkormányzati temetők 



66 

 

infrastrukturális fejlesztése” című pályázatban lévő nyertes pályázó, Kálmán József egyéni 

vállalkozó neve a MIHU MACSAVV Kft. –re változik (Egerbocs Alkotmány út 14.), így ezután 

a pályázatban ez a Kft.-t elfogadja, az 53/2022. (VI.10.) határozattal elfogadott árajánlatán nem 

változat. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Bóta József Sándor polgármester, Széll Gáborné Blaskó Erzsébet jegyző 

 

16:17- perckor Vincze László elhagyta az ülést.  

 

Boda Sándor érdeklődik, hogy a 3. számú fő út, és Szihalom-Zsóry fürdő és Füzesabony-

Szihalom közötti kerékpárúton miért nincs levágva a fű? Füzesabony felől érkező bicikliseket 

nem látják az autósok, szükséges lenne egy járdasziget beépítése a biztonságos közlekedés 

miatt. 

 

Bóta József Sándor polgármester elmondja, hogy ír egy levelet a Magyar Közútnak és ezzel 

kapcsolatosan fog érdeklődni. 

 

Márkus János érdeklődik, hogy a Takarék Bank bezárása és ATM megszüntetésével 

kapcsolatban milyen fejlemények történtek? Arra gondolt, hogy esetleg méltányos áron 

megvásárolhatnánk az épületet és lerekeszthetnénk egy kisebb területet, hogy az ATM 

megmaradjon és átvállalnánk az ATM működtetését. 

 

Bóta József Sándor elmondja, hogy mindenképpen kérni fogunk segítséget és ír egy levelet 

Pajtók Gábor Országgyűlési Képviselő Úrnak. Ha nem lesz megoldás akkor mindenkit arra 

fognak buzdítani, hogy térjen át egy másik Bank fiókhoz. 

 

 

Több napirendi pont nem volt, további kérdés, kérés, észrevétel nem hangzott el, így Bóta 

József Sándor polgármester zárt ülést rendelt el. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Bóta József Sándor      Széll Gáborné Blaskó Erzsébet 

Polgármester          Jegyző  

 

 


